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ARUTLETI/OTSUSTATI: 

 

Otsustati edaspidi päevakorra punkti lisada ka koolipidaja kokkuvõte tegemine.  

1. Koolipidaja uue esindaja tutvustus, ülevaade koolipidaja plaanidest 

haridusvaldkonnas 

Koolipidaja esindaja vallavalitsuse poolelt, Katrin Markii andis ülevaate enda 

senisest kogemusest ja kinnitas, et plaanib olla hoolekogu aktiivne liige, osaleda 

koosolekutel ning anda ka ülevaateid valla kui koolipidaja tegevusest ja plaanidest. 

Peamistest plaanidest:  

• Õpetajate töö- ja palgakorralduse ülevaatamine – koolipidaja eesmärk on vaadata 

üle kuidas koolide eelarved tekivad, luua ühtne eelarve koostamise alus, et kõik 

koolid teaksid kuidas eelarved kujunevad.  

• Koostöö Viimsi Haldusega – vaadata koos kooliga üle kogu remondiplaan, mis 

järjekorras töid teostada, samuti vahendite tagamine jne.  

• Väljakutsed õppetöö korraldamisel – kuidas saame hakkama teise emakeelega 

õpilastega, eesmärk teha koolidega koostöös ühtne kokkulepe, süsteem võiks olla 

ühesugune.  



• Hetkel on haridusvaldkonna suurim investeeringu projekt Pärnamäe Lasteaed, 

soov on 8-rühmaline maja valmis saada 2025.aasta kevadel. Võimalik, et selle 

projektiga haakub ka Päikeseratta lasteaia renoveerimine või uueks ehitamine, sest 

see hoone on täna väga energiakulukas ja suurte ülalpidamiskuludega. 

• Toitulustushange – hanke ettevalmistustega ollaks graafikus, soov on jaanuari 

lõpus hange välja kuulutada, augustiks peaks olema kokkulepped sõlmitud. 

Töögrupp on aktiivne ja tubli..  

• Haabneeme Kooli juurdeehitusele on tehtud esialgne eskiis, kool on andnud 

sisendi, esialgne eelarve strateegia järgi oli 1 miljon, kuid pakkumiste järel on 

prognoositav eelarve 2,3 miljonit. Hetkel on arutelu all lisarahastuse võimalused. 

Haabneeme Kooli juurdeehituse eesmärk peab pidama silmas lisaks tänase 

olukorra lahendamisele ka võimalikku õpilaste arvu kasvu tulevikus.  

• Valla eelarve kinnitamine on 16.jaanuar 2024. Haridusvaldkonna on plaanis 

palgatõus 4,5%. Viimsi Vald on üks väheseid KOVe, kes saavad sellist palgatõusu 

lubada.  

• Randvere Koolis on endiselt ruumipuudus, võetakse kasutusse ka Randvere 

Noortekeskus. Hetkel on arvestatud ka järgmisel aastal lisanduvate õpilastega, 

kuid 1. klasse on arvestatud 2 paralleeli, mitte rohkem. Valla esindaja sõnul ei ole 

Randvere Kooli juurdeehituse planeerimine olnud eesmärki arvestades tänaseid 

vajadusi rahuldav.  

2. Klassi õpilaste arvu piirmäära tõstmine 5. klassis  

Koolipidaja on esitanud taotluse võtta 5.klassi Viimsi Kooli vald koolikohta sooviv 

laps.  

Koolijuhi ettepanek - suurendada klassi õpilaste arvu piirmäära 5.c klassis. 

Direktor Peeter Sipelga mõistab kool pere vajadust ja pärast meeskonnaga läbi 

arutamist, on valmisolek õpilase vastuvõtuks olemas. KOVil on kohustus tagada ka 

uutele valda kolinud õpilastele koolikoht. Alternatiiv on luua uus klass, kuid täna 

puudub Viimsi Koolis selleks vaba ruum, ka kõik varu ja abiruumid on täna 

igapäevaselt kasutuses. Soov on suurendada koolide hoolekogude vahelist koostööd ka 

piirmäärade tõstmisega seoses, nt luua koolidevaheline parem uute õpilaste jaotus. 

Valla esindaja sõnul ei oska koolipidaja planeerida tulevikus õpilaste arvu 

suurenemise mahtu, sest inimestel on vaba voli kolida ning vald peab tagama õpilasele 

koha esimesel võimalusel.  

Toimus arutelu, mille käigus tunti muret Viimsi kooli õpetajate koormuse osas. 

Oluline on leida pikaajaline lahendus ja võimaldada lisaklasside teket, selmet 

suurendada laste arvu ühes klassis. Kooli hoolekogu ei toeta klasside piirmäära pidevat 

tõstmist, laste arvu kasvule tuleb leida muid lahendusi. Nt ettepanek jagada 1.klassi 

lapsed 22-23 lapsega klassidesse, et meil oleks võimalik valda kolivatele lastele 

pakkuda koolikohta klassi laste arvu piirmäära raames. 

Toimus hääletamine erandkorras 5.c klassi piirmäära tõstmiseks. Vastu 2 häält, poolt 

10. 

OTSUSTATI: Anda nõusolek tõsta 5.c klassi laste arvu piirmäära. 



3. Lühiülevaade kooli tegevustest, rõõmud ja mured, sh õppetöö korraldus 

õpetajate streigi ajal 

Koolijuht Peeter Sipelgas andis ülevaate olulisematest teemadest: 

1) Õppetöö korraldus üldhariduskoolide õpetajate streigi ajal 

• Viimsi Kooli streigijuht on Heli Piirmann 

• Streigist (toetusstreigist) võtab osa 99 töötajat 

• Streigil ei osale 24 töötajat 

• Läbirääkimiste tulemusena lepiti Viimsi Kooli AÜ esindajaga kokku, et streik 

kestab koolis 3 päeva (22.-01-24.01.2024). Kuigi tegemist on tähtajalise streigiga, 

siis Viimsi Kool sai kokkuleppele, et meie õpetajad piirduvad 3 päevaga.  

• Streigi ajal ei toimu koolimajas tavapärast juhendatud õppetööd. 

• Õpetajad, kes streigil ei osale, teevad veebitunnid Teamsis vastavalt kehtivale 

tunniplaanile 

• Hiljemalt 19.jaanuariks sisestab õpetaja Stuudiumi tunnikirjelduse alla vastava 

info ja lisab Teamsi kalendrisse veebitunni kutse. 

• Kui õpilasel ei ole võimalik mõjuval põhjusel streigi perioodil kodus olla, siis 

annab lapsevanem sellest teada hiljemalt 17.jaanuariks Formsi lingi kaudu. 

Nendele õpilastele tagame turvalise koolikeskkonna 8:15-13:00. Seekord 

vanemaid pigem ei kaasata appi.  

• Kool pakub lastele sooja koolilõunat kell 11:30-12:30 ja selleks tuleb soovist teada 

anda 17.jaanuariks Formsi lingi kaudu. 

• 3 streigi tööpäeva eest õpetajad töötasu ei saa, enamus KOVid ei maksa streigi 

perioodil töötasu (va Tallinna linn, kes tõenäoliselt maksab 3 tööpäeva eest).  

• 16.jaanuariks saab Viimsi vald info vallasiseselt streikivate õpetajate koguarvu 

kohta. 

2) Kooli meeskonnaga on liitunud/liitumas 

• I kooliastme sotsiaalpedagoog Agnes Alvela 

• Edipedagoog Karmen Kristi 

• Klasiõpetaja Elis Lember (Viimi Kooli vilistlane) 

Aktiivselt otsime järgmiseks õppeaastaks hispaania keele õpetajat. Üks võimalik 

kontakt on olemas.  

3.klassiastmes läheb peale 9.klasside lõpetamist klassiarv väiksemaks, mis vähendab 

sellevõrra ka õpetajate tunnikoormust, seega õpetaja ametikohtade arvulist 

suurendamist praegu ette näha ei ole. 

- Tallinna Ülikooli üldhariduskoolide arenguprogramm jätkub koos õppimisega 

õpiringides – kord kuus käiakse koos. 

- Viimsi Kooli arengukava 2024-2027, veel on jäänud vallale tutvustamine ja 

kinnitamine, arengukava saab kinnitatud jaanuari lõpuks.  

- Viimsi Kooli õppekava – uus õppekava rakendatakse 2024/2025 õppeaastal. 

Hoolekogule tutvustatakse õppekava arvamuse andmiseks kevadel. 

 



3) Lühiülevaade koolitoidu hanke projekti senisest käigust 

Koolitoidu hankekomisjoni hoolekogu poolne liige Karin Grents andis ülevaate 

hanke ettevalmistamise senisest käigust. 

Esimene kohtumine toimus 27.novembril, kokku olnud 3 kohtumist. Järgmine 

koosolek 16.jaanuaril. Komisjonis VV esindajad, kõigi valla koolide esindajad ja 

MLA Viimsi lasteaiad direktor  

Arutatud teemad: ootused hankele, positiivsed näited, hanke hindamiskriteeriumid, 

näidismenüü. Eesmärk on, et näidismenüüsse läheb 1x nädalas ka nö tükitoit. Lisaks 

on plaan kaasata menüü hindamisse ka Tervise Arengu Instituut. Kogemuse 

jagamiseks toimus detsembris  kohtumine Saue valla hankespetsialistiga. Nemad on 

hankega täna rahul ja peavad seda edukaks, seega on võetud Saue hange eeskujuks. 

4.jaanuaril oli kohtumine toitlustusteenust pakkuvate ettevõtjatega, eesmärgiga aru 

saada, mida nemad on õppinud hankekoostööst ning mida meie saaks paremini teha. 

Arutelus olid ka detailid nagu nt, et hange ei sisalda toitlustustehnika varustamist, mis 

on paljuski ka tekitanud olukorra et toitlustaja ei saa pakkuda kõiki roogasid. Kaalutud 

on ka kolmanda köögi võimekuse loomist, aga toitlustusteenuse pakkujad seda ei 

toeta, sest neil puudub võimekus kolmanda köögi töös hoidmiseks. Puhvet ja selle 

menüü on samuti hanke osa.  

Arutelude käigus on selgunud, et edaspidi tuleb aktiivsemalt tagasisidet küsida ka 

hankelepingu täitmise ajal. Organiseeritud tagasisidestamine aitab tagada parema 

teenuse. Nt luua grupp, kes toidu teemat aktiivselt ülevalt hoiab, sh käib toitu ka 

maitsmas.  

Hanke hindamise aluseid ei ole veel otsustatud, eesmärk on arvesse võtta võimalikult 

palju kriteeriumeid. Hetkel ei ole teada, et riik plaaniks portsjoni hinda tõsta. Hetkel 

kehtiv hind on 1,62€. Hange plaanitakse välja kuulutada jaanuari lõpus. Hankeleping 

sõlmitakse 4-5 aastaks, tõenäoliselt 3+2 jaotusega.  

4) Muud jooksvad küsimused 

Uus koolivorm on tellimuste arvu järgi väga positiivselt vastu võetud, tagasiside on 

hea ning üldpildis on näha, et õpilased ja ka õpetajad kannavad igapäevaselt rohkem 

koolivormi. 

Liikluskorralduse muutmine kooli ees – valla liiklusspetsialisti eestvedamisel toimus 

eelmise aasta lõpus kooliesise liikluse jälgimine. Jooksvalt on ka politsei käinud  

politsei liiklejaid korrale kutsumas. Hetkel ootab koolijuht liiklusjälgimise kokkuvõtet. 

Järgmine hoolekogu koosolek leiab aset 4.aprill 2024 algusega kell 18.00 Viimsi Koolis, 

ruum on täpsustamisel.   

 

 

Kristi Õng                     Merlin Haak 

Juhataja             Protokollija 


